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Abstract (en)
An ear insert (5) of the behind-the-ear hearing aid (1) comprises an ear adaptor (7, 8) adapted to the contour of the inner auditory canal and a
module shell (10) which can be inserted therein. The module shell (10) is closed in itself and contains arbitrary electrical and/or electromechanical
components, for example a receiver (11) and a microphone (12). After insertion, the ear insert (5) largely disappears in the inner auditory canal and,
as a result, is virtually invisible. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Ohreinsatz (5) des Hinter-dem-Ohr-Hörgerätes (1) umfaßt ein an die Kontur des inneren Hörkanals angepaßtes Ohrpaßstück (7, 8) und eine
darin einsetzbare Modulschale (10). Die Modulschale (10) ist in sich geschlossen und enthält beliebige elektrische und/oder elektromechanische
Bauteile, z.B. einen Hörer (11) und ein Mikrofon (12). Nach Einsetzen verschwindet der Ohreinsatz (5) größtenteils im inneren Hörkanal und ist
dadurch praktisch nicht sichtbar.
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